



SERVICE SCHEDULE – APRIL 2025

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
<p>Services are conducted <b>DAILY</b> at the Cathedral: morning at 8:00 am, Sunday and weekday evening services at 6:00, Saturday Vigil at 5:00 pm. The cathedral is open <b>ALL DAY</b>, Mon.–Sunday</p>		<p><b>1</b></p>	<p><b>2</b> Presanctified Liturgy at 9:00 am.  <i>Great Canon</i> of St. Andrew of Crete at 6:00 pm.</p>	<p><b>3</b> Presanctified Liturgy at 9:00 am.</p>	<p><b>4</b> Presanctified Liturgy at 9:00 am.  Matins &amp; <i>Akathist to the Theotokos</i> at 6:00 pm.</p>	<p><b>5</b> <i>Saturday of the Akathist.</i> Lit. at 8:00 am.  St. John Moleben at 4:30 pm; Vigil at 5:00.</p>
<p><b>6.</b> <i>5th Sunday of Great Lent.</i> Liturgies at 7:30/9:45 am.  <b>Annunciation Vigil</b> at 5:00 pm.</p>	<p><b>7</b> <b>Annunciation.</b> Vespers &amp; Matins at 7:30/9:30 am.</p>	<p><b>8</b></p>	<p><b>9</b> Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.</p>	<p><b>10</b></p>	<p><b>11</b> Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.</p>	<p><b>12</b> <i>Lazarus Saturday.</i> Liturgy at 8:00am.  St. John Moleben at 4:30 pm; <b>Palm Sunday Vigil</b> at 5:00 pm.</p>
<p><b>13</b> <b>PALM SUNDAY.</b> Lit. at 7:30/9:45 am.  Vespers &amp; Bridegroom Matins at 6:00 pm.</p>	<p><b>14. Great &amp; Holy Monday.</b> Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.  Bridegroom Matins at 6:00 pm.</p>	<p><b>15. Great &amp; Holy Tuesday.</b> Liturgy of the Presanctified Gifts at 9:00 am.  Bridegroom Matins at 6:00 pm.</p>	<p><b>16. Great &amp; Holy Wednesday.</b> Presanctified Liturgy at 9:00 am.  Confessions at 3:30 pm. <b>Matins and Service of Unction</b> at 4:00 pm.</p>	<p><b>17. Great &amp; Holy Thursday.</b> Vespers &amp; Matins at 10:00 am.  <b>Matins with 12 Passion Gospels</b> at 6:00 pm.</p>	<p><b>18. Great &amp; Holy Friday.</b> Vespers at 1:00 pm.  Matins at 6:00 pm.</p>	<p><b>19</b> <b>Great &amp; Holy Saturday.</b> Vespers &amp; Matins at 10:00 am.  Blessing of Baskets *) <i>Nocturns</i> at 11:15 pm.</p>
<p><b>20</b> <b>PASCHA – XB!</b> Matins 12:00 midnight.  Vespers at 12:00 noon.</p>	<p><b>21</b> <i>Bright Monday.</i> Matins at 8:00 am, Liturgy at 9:30 am.  Vespers &amp; Matins at 6:00 pm.</p>	<p><b>22</b> <i>Bright Tuesday.</i> Liturgy at 8:00 am.  Vespers &amp; Matins at 6:00 pm.</p>	<p><b>23</b> <i>Bright Wednesday.</i> Liturgy at 8:00 am.  Vespers &amp; Matins at 6:00 pm.</p>	<p><b>24</b> <i>Bright Thursday.</i> Liturgy at 8:00 am.  Vespers &amp; Matins at 6:00 pm.</p>	<p><b>25</b> <i>Bright Friday.</i> Liturgy with Water blessing at 8:00 am.  Vespers &amp; Matins at 6:00 pm.</p>	<p><b>26</b> <i>Bright Saturday.</i> Liturgy at 9:00 am.  St. John Moleben at 4:30 pm; Vigil at 5:00.</p>
<p><b>27.</b> <i>Thomas Sunday.</i> <b>English Liturgy</b> at 7:30 am, <b>Slavonic</b> at 9:45 am. <i>Cathedral clergy will be at the Serbian Cemetery on this day.</i></p>	<p><b>28</b></p>	<p><b>29</b> <i>Radonitsa.</i> Liturgy at 8:00 am. <i>Cathedral clergy will be visiting graves at the Serbian Cemetery.</i></p>	<p><b>30</b></p>	<p><b>*) The blessing of Paschal baskets will take place as follows:</b>  <b>1) On Great &amp; Holy Saturday, April 19, from 7:30-10:30 pm.</b>  <b>2) On the day of Holy Pascha, April 20, immediately following the Liturgy (~ 3:00 am) and, 3) after Vespers at 12:00 noon.</b></p>		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • [www.sfsobor.com](http://www.sfsobor.com) • Tel: (415) 221-3255

CLERGY: Archpriest Peter Perekrestov: (415) 387-5164 • Archpriest Sergei Kiryukhin: (415) 577-4257 • Priest George Kaplanov: (415) 205-4424



РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ – АПРЕЛЬ 2025

воскресенье	понедельник	вторник	среда	четверг	пятница	
<p>В кафедральном соборе службы совершаются <b>ЕЖЕДНЕВНО</b>: утренне в 8 часов утра; вечернее – в 6 ч. вечера. В субботу всенощная в 5 ч. вечера. Собор открыт <b>ВСЬ ДЕНЬ</b>, с понедельника до воскресенья.</p>		1	2 Литургия Преждеосвященных Даров.  В 6 ч. веч. <i>Андреево стояние</i> — чтение Великого Канона.	3 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра.	4 Преждеосвященная литургия в 9 утра.  Утреня с чтением <b>Акафиста Божией Матери</b> в 6 ч. веч.	5 <i>Суббота Акафиста.</i> Литургия в 8 ч. утра.  Молебен св. Иоанну в 4:30; Всенощная в 5 ч.
6. 5-е воскресенье Великого поста. Литургии в 7:30/9:45.  Благовещенская всенощная в 6 ч. веч.	7 <b>Благовещение.</b> Вечерня с литургией в 7:30/9:30 утра.	8	9 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра.	10	11 Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра.	12. <i>Лазарева суббота.</i> Лит. в 8 часов утра.  Молебен св. Иоанну в 4:30; <b>Всенощная Вербного воск. в 5 ч.</b>
13. <b>ВЕРБНОЕ ВОСКРЕСЕНЬЕ.</b> Лит. в 7:30/9:45 утра.  Утреня с пением «Се Жених» и «Чертог» в 6 часов вечера.	14. <b>Великий понедельник.</b> Литургия Преждеосвященных Даров 9 ч. утра.  Утреня в 6 ч. веч.	15. <b>Великий вторник.</b> Литургия Преждеосвященных Даров в 9 ч. утра.  Утреня в 6 ч. веч.	16. <b>Великая среда.</b> Преждеосвященная в 9 ч. утра.  <i>Исповедь с 3:30, утреня и общее Соборование</i> в 4 ч. дня.	17 <b>Великий четверг.</b> Вечерня с лит. в 10 ут.  Утреня с чтением <b>12 Евангелий</b> в 6 ч. веч.	18 <b>Великий пяток.</b> Вечерня (Вынос плащаницы) в 1 ч. дня.  Утреня в 6 ч. веч.	19 <b>Великая суббота.</b> Вечерня с лит. в 10 ут. Освящение куличей*  <i>Полунощница</i> в 11:15 часов вечера.
20 <b>ПАСХА — ХВ!</b> Заутреня в 12 ночи.  Вечерня в 12 ч. дня.	21. <i>Светлый понедельник.</i> Утреня в 8 утра. Лит. в 9:30 ч. ут.  Вечерня и утреня в 6 часов вечера.	22 <i>Светлый вторник.</i> Литургия в 8 ч. утра.  Вечерня и утреня в 6 часов вечера.	23 <i>Светлая среда.</i> Литургия в 8 ч. утра.  Вечерня и утреня в 6 часов вечера.	24 <i>Светлый четверг.</i> Литургия в 8 ч. утра.  Вечерня и утреня в 6 часов вечера.	25. <i>Светлая пятница.</i> <i>Живоносный Источник.</i> Освящение воды. Лит. в 8 утра.  Веч. и утреня в 6 веч.	26. <i>Светлая суббота.</i> Литургия в 9 ч. утра.  Молебен св. Иоанну в 4:30; Всенощная в 5 ч.
27. <i>Воскресенье Фомино.</i> Лит. <b>по-английски</b> в 7:30; <b>по-славянски</b> в 9:45 утра. <i>Духовенство будет на кладбище в этот день.</i>	28	29 <i>Радоница.</i> Литургия в 8 ч. утра. <i>Духовенство будет на Сербском кладбище в этот день.</i>	30	<p><b>*) ОСВЯЩЕНИЕ пасхальных яств (куличей, яиц...):</b>                      1. В Великую субботу, 19 апреля, с 7:30 до 10:30 веч.                      2. В день праздника Пасхи, после литургии (~ 3 ч. утра).                      3. После пасхальной вечерни в 12 часов дня.</p>		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

ДУХОВЕНСТВО: Прот. Петр Перекрестов: (415) 387-5164 • Прот. Сергей Кирюхин: (415) 577-4257 • Иерей Георгий Капанов: (415) 205-4424